
I letos se můžete těšit na skvělou lyžařskou podívanou. Závodníci z celého 
lyžařského světa se připravují na Světový pohár své kategorie 30 +, FIS Masters 
Cup 2025, který se uskuteční v Peci pod Sněžkou 8. a 9. března. 
 
Obdobně, jako v předchozích letech, se koncem druhého březnového týdne uskuteční na sjezdovkách 
Javor v Peci pod Sněžkou závody ve slalomu a obřím slalomu, zařazené do Světového poháru FIS 
Masters. „V plném proudu jsou naše přípravy na již 19. ročník Světového poháru Masters, jehož konání 
připravujeme a které se od roku 2008 pravidelně koná v Peci pod Sněžkou“ říká předsedkyně 
organizačního výboru Iva Kárníková. „Tratě na sjezdovce Javor jsou pro tuto kategorii ideální, o čemž 
svědčí i velká účast zahraničních závodníků nejen z lyžařsky známých zemí celého světa. Podpora a 
spolupráce s republikovými, krajskými i místními organizacemi, městem, provozovatelem areálu i kluby 
Slovan Pec a LOKO Trutnov nám velmi pomáhají a garantují vysokou kvalitu nejen závodů, ale i 
doprovodného programu“ dodává. 
Jako v řadě minulých ročníků bude mít dohled nad celým průběhem závodů ve funkci technického 
delegáta FIS olympijská medailistka, československá reprezentantka Olga Charvátová Křížová. „A 
doufáme, že po loňském mimořádném ročníku, kdy jsme byli díky naprosté změně počasí a nedostatku 
sněhu v podstatě jediní, kdo byl schopen závody v tomto termínu uspořádat, to bude letos pohodovější. 
Takže se těšíme na všechny, závodníky i příznivce alpského lyžování. Skvělé výsledky a umístění českých 
závodníků si zaslouží pozornost“. 
Jedničkou mezi doprovodnými programy je slavnostní vyhlášení výsledků sobotního slalomu, které se 
pravidelně koná v hotelu Horizont. Společenský večer, na kterém se setkávají závodníci se zástupci 
republikových, krajských a městských orgánů a zástupců významných partnerů v sobotu večer a je  
zakončený rautem, je všemi vnímán velmi pozitivně a mezi pořadateli FIS Masters Cupu ojedinělý. 
„I letošnímu ročníku udělil svoji záštitu Ministr pro místní rozvoj, hejtman Královéhradeckého kraje a 
starostové měst Pece pod Sněžkou a Trutnova. Účast přislíbili i krajští senátoři a zástupci dalších 
partnerů, zejména Nadace ČEZ, bez kterých bychom si pořadatelství této mezinárodní sportovní akce 
nedokázali představit. Očekáváme i zástupce Svazu lyžařů České republiky, z jehož pověření šampionát 
již leta organizujeme“ doplňuje Iva Kárníková. 
Doufáme, že paní zima nám bude ještě nějaký čas nakloněna a všichni se setkáme na prima lyžařské 
podívané. 
Více informací na www.sjski.cz. 
 


